

Thailand akan mengadakan acara utama Memperingati Hari Pencegahan Rasuah Antarabangsa

Kerajaan Thailand sedang bekerjasama dengan pelbagai pertubuhan dalam mengadakan acara besar untuk memperingati Hari Pencegahan Rasuah Antarabangsa Pertubuhan Bangsa-Bangsa Bersatu, yang disambut pada 9 Disember setiap tahun.

Pertubuhan-pertubuhan ini termasuk Pejabat Suruhanjaya Anti Rasuah Kebangsaan, Pejabat Sektor Awam Anti Rasuah, Pertubuhan Anti-Rasuah Thailand, dan rangkaian anti-rasuah lain. Acara ini akan diadakan pada 9 Disember 2017 di kedua-dua Bangkok dan wilayah-wilayah. Ia bertujuan untuk meningkatkan kesedaran awam tentang rasuah dan menunjukkan tujuan pemimpin politik bergabung tenaga dengan semua sektor untuk memerangi rasuah secara berterusan. Objektif lain adalah untuk meningkatkan Indeks Persepsi Rasuah Thailand.

Di Bangkok, acara Hari Anti-Rasuah akan berlangsung di Grand Diamond Ballroom, Pusat Pameran IMPACT, Muang Thong Thani, wilayah Nonthaburi. Thailand mengadakan acara ini setiap tahun bagi menyertai usaha antarabangsa untuk membendung rasuah. Acara tahun ini diatur dengan tema "Zero Tolerance."

Pada 9 Disember 2017, acara ini bermula pada jam 08.30, dengan majlis pelancaran karavan bas-bas dalam kempen pencegahan rasuah. Setelah tayangan video mengenai kempen anti-rasuah pada jam 09.30, Presiden Suruhanjaya Pencegahan Rasuah Nasional, Jeneral Polis Watcharapol Prasarnrajkit, akan mengeluarkan pernyataan mengenai langkah menuju Thailand yang Telus dalam kempen untuk mendorong rakyat Thailand di seluruh bangsa memerangi rasuah.

Kemudian, Perdana Menteri Jeneral Prayut Chan-o-cha akan mempengerusikan majlis pada pengisytiharan anti-rasuah untuk menandakan Hari Anti-Rasuah Antarabangsa. Beliau juga akan membentangkan Anugerah Integriti dan Ketelusan Penilaian (ITA) kepada pelbagai organisasi dalam sektor awam dengan pencapaian cemerlang dalam ACP pada 2016 dan 2017.

Pada 2016, pertubuhan-pertubuhan ini termasuk Mahkamah Keadilan, Jabatan Aide-De-Camp Diraja Thai, Pentadbiran Wilayah Suphan Buri, Bank Pertanian dan Koperasi Pertanian, Sekolah Mahidol Wittayanusorn, dan Universiti Suan Sunandha Rajabhat.

Pada tahun 2017, mereka termasuk, Pejabat Setiausaha Tetap Kesihatan Awam, Pentadbiran Wilayah Chai Nat, Bank Perumahan Kerajaan, Agensi Pembangunan Penyelidikan Pertanian (Pertubuhan Awam), dan Universiti Bansomdejchaopraya Rajabhat.

Pada acara ini, Perdana Menteri juga akan menyampaikan penghargaan kepada dua organisasi, yang berjaya mengembangkan ITA dalam organisasi mereka. Kedua-dua organisasi tersebut adalah Pejabat Suruhanjaya Pendidikan Asas dan Pejabat Setiausaha Tetap untuk Kesihatan Awam.

- Berita diterbitkan: 27 Disember 2017